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 - תחילת דיון-

לפני שאנחנו פותחים את המליאה, אני רוצה לבקש את אישור חברי המועצה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לבקשת הגזבר להוסיף שלושה תב״רים. אחד אנחנו מבצעים בו סגירה ועוד שניים שהם תוספת. 

 שהוא נתן לי היום, אז לא יכולתי לשלוח אותם קודם. ]מנכ״ל המועצה[: ורוזילישמעון 

 אבל הייתי היום בבוקר, מוטי.  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

לא ידעתי, אבל זה דברים יחסית. זה סוגיה של תב״ר של הקאנטרי כי פתחנו תב״ר חדש,   מוטי דהן ]גזבר[:

ה העורף,    30-עם  לפיקוד  להג״א,  התחייבנו  חדש.  תב״ר  להם  שנביא  ביקשו  הם  הפיס.  מפעל  של  מיליון 

 - אלף שקל  50אלף שקל לשיפוץ מתקציב קרן פיתוח ויש עוד  150-התחייבנו ל

אלף שקל שיהיו במוכנות לחירום לרעידת אדמה וכסף שקיבלנו ממשרד    50-ש  טל אוחנה ]ראש המועצה[: 

אלף שקלים, אז אני מבקשת את אישור המליאה להביא את שלושת התב״רים הללו, אז אנחנו    50הפנים,  

  3נתחיל. יש לנו אישור, כרמית, אז אני עוברת לסדר היום. חברים, אנחנו פותחים מליאה מן המניין מספר  

 . יש לנו בעיקר תב״רים לאשר ואחר כך נעבור לתוספת וגם התוספת העכשווית. 2023לשנת 

משרד   –₪. מקור תקציב    1,000,000  –"הקמת מבנים יבילים", סכום התב"ר    1199תב"ר מס'  [     1]  

 ₪  1,000,000הפנים 

מיליון שקלים,    1, הקמת מבנים יבילים. סכום התב״ר  1199אז תב״ר מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מקור התקציב, משרד הפנים. אני רק אבהיר במה מדובר. מדובר בכסף שהוא עבור כמה. אנחנו בעצם קיבלנו  

בהחלטת ממשלה שקשורה לפיתוח היישובים הבדואים, אחד לידינו ואחד ליד מועצה אזורית רמת הנגב  

ה אזורית בני שמעון. משרד הפנים ביקש אישור להעביר דרכינו כסף לביצוע עבורם. הם בחרו  ואחד במועצ

,  2022לבנות בכסף הזה שלושה מבנים יבילים שהונחו ליד בית הספר שלהם. זה מתקציב שהוא נכון לשנת  

כמובן לא משתתפים בשום עלות  מיליון שקלים. אנחנו    1אבל רק עכשיו הגיעו ההרשאות שעומד על סך  

 נגזרת וגם עלויות הפיקוח והניהול יגזרו מתוך הסכום הזה. מי בעד אישור התב״ר. 

 - לא, לא. שנייה, לא הבנתי. מערכת החינוך של רחמה לא קשורה אלינו  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 זה לא יבילים של חינוך, זה יבילים של מרכז שירותים.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 שמה זה אומר?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - זה אומר שיהיו שם שירותי רווחה שלהם, שירותי קהילה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:
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 שקשורים למועצה אזורית מבנה מדבר. אז למה הכסף עובר אצלינו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - זה בתחום השיפוט שלך. ההצבה של המבנים אמונה ]יועמ״ש[:-כרמית אהרון

מיליון שקלים   5גם, בין היתר, אבל הסיבה הנוספת היא שהם החליטו להעביר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מאוד  -לכל רשות סמוכה כדי לסייע בפתרונות שהרשויות האזוריות לא מגיעות אליהן. הם נתנו חופש מאוד

גדול לאותם מתיישבים לבחור מה עושים בכסף הזה. יש חמש הגדרות, בורר, אבל יש להם יחסית יכולת  

 - ולקנות בהם מבנים יבילים  2022הם בחרו לקחת את הכסף של  בחירה.

 אבל למה זה עובר דרכינו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - כי זאת הייתה החלטת הממשלה. החלטת הממשלה החליטה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 שזה יעבור דרכינו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

כן. דרך הרשויות הגובלות, ככה הם קראו לזה. במקרה שלנו, זה מקבל משנה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

תוקף מהסיבה שכל החלק שהם יושבים עליו מבחינת זכויות בניה, טרם נגרע משטח השיפוט של ירוחם,  

 - להלן בית הספר שנמצא שם ועכשיו 

את זה אני מבינה, אבל זה בסוף כסף שעובר ונחשב בדו״ח הכספי, בסוף זה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 נחשב כאילו זה נכנס אלינו. 

 - נכון וזה יוצא. כניסה ויציאה טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - אין בעיה, אבל אם אין לנו שום שימוש, אם זה לא קשור  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

ועל דעת יתר ראשי הערים.    דעתנוזאת הייתה החלטה הממשלה וזאת הייתה על    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - אנחנו נתנו את הסכמתנו, הרעיון היה

 - שהרשויות מעבירות את הכסף אלינו ואנחנו בעצם  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - משרד הפנים מעביר אלינו את הכסף, כמו שאת רואה פה בתב״ר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 כן, אז מה הקשר לרשויות? לא הבנתי.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

כי אנחנו שלוש רשויות, כמו שהסברתי. זה ירוחם, רמת הנגב ובני שמעון. שלוש    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - מיליון בפריסה לחמש שנים. הגדירו, יש תקנות מאוד ברורות 5רשויות, כל אחד מקבלת 
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מיליון שקלים והיא    5אוקיי, אז אני רוצה להבין. הם למעשה, כל רשות מקבלת    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 צריכה להקצות את זה לאן שהיא רוצה. 

לא. מי שבוחר מה לעשות עם זה זה בסוף לא אנחנו, אלא המתיישבים הבדואים.    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

הם בוחרים מה לעשות עם הכסף הזה, לא אנחנו. יש הגדרות מאוד ברורות. הם לא יכולים לבקש כל דבר  

שהם רוצים. שלשמור על הכסף הזה נועד. במקרה הזה הם ביקשו לקנות עם הכסף הזה מבנים יבילים, זה  

שור של משרד הפנים שהם הרגולטור של הדבר הזה. הזמנו להם, עכשיו אנחנו בתהליך של הדבר  עבר אי

 - הזה. מבנים יבילים שישמשו אותם למרכז השירותים

 אבל איזה קשר יש לנו איתם?  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 קודם כל, השטח הוא שטח שלנו.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אין בעיה, עזבי את השטח, אבל את לא בעצם מספקת להם שירותים.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 אני לא מספקת להם שירותים. שימי לב, זה פיזי.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אין בעיה, אבל את בעצם נותנת. עכשיו יש לך אחריות למבנים האלה. את צריכה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 לתחזק את המבנים האלה. 

לא, יש הסכם מול המועצה האזורית. מי שמספק שירותים בפועל בתוך אותם    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - מבנים

 - את השירותים את זה הבנתי כי  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 זה מועצה אזורית נווה מדבר. אנחנו רק רוכשים את המבנים.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אנחנו קבלני ביצוע, זה הכל.  מוטי דהן ]גזבר[:

 אין שם שום דבר מעבר.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

לא, אבל מה זה לרכישה? אתה רוכש ואז יש לך גם איזשהי אחריות בסופו של    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 דבר על המבנים האלה. 

 - לא, אבל אומרים לך משה פרץ ]חבר מועצה[:

 מה זה לא?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - אומרים לך שגם הקבלן וגם הפיקוח והכל מבוצע משה פרץ ]חבר מועצה[:
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 לא, היא מדברת על הפעילות נילי.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לא על הפעילות   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

]ראש המועצה[:  ביום שיש טופס    טל אוחנה  כל    4אז האחריות שלנו מסתיימת  והמבנה נמצא תקין עם 

 האישורים.

 אבל המבנה, בסוף, אנחנו רכשנו אותו, הוא שייך לנו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - הוא  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 הוא שייך לנו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

תראי, אניוואי, כל מה שנמצא על השטח הזה שייך לנו כי הקרקע היא שלנו.    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אוקיי? 

 - לא, יש דברים שהם פרטיים  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 לא, אני מדברת על מבני הציבור.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אוקיי.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

גם בירוחם אני לא בעלת הקרקעות הפרטית. אני מדברת על שטחי הציבור,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - להלן בית הספר, אותו דבר הייתה הפעולה. ממש באופן האופן

,  דלהיפראבל ככל שאנחנו יותר מגדילים את התלות שלהם בנו, אנחנו במקום    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 אנחנו יותר מערבבים את היחסים. 

 - גם בלי זה, הם תלויים בנו פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 - את כל השירותים שלהם הם מקבלים מפה אמונה ]יועמ״ש[:-כרמית אהרון

לא, זאת הייתה החלטת ממשלה נקודתית. אגב, יש פה רציונל מאוד נכון של    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

הממשלה וגם אמרתי אותו לשר בביקורו האחרון כאן. השר שקלי, אני חושבת שהדבר הנכון שיקרה זה  

שתקום מציאות בשטח. כשהם יראו שיש להם את התשתיות העירוניות הנדרשות להם, אז זה יקל עלינו כי  

 - שלמים את המחיר שהם משתמשים בתשתיות שלנו. דבר שני, זה יגביל את האמוןכרגע אנחנו מ

 - אבל את לא נותנת להם  נילי אהרון ]חברת מועצה[:
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 אני לא נותנת, זה המשלה נותנת.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אבל את יכולה גם לא לאשר את זה.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 אני רוצה לאשר את זה.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אז זה משהו אחר.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

בסדר, אז אמרתי. אני הבאתי להחלטת הממשלה, אני יחד עם ראשי הרשויות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 -האחרים בממשלה הקודמת הבאנו להחלטת הממשלה הזאת

אנחנו רוצים בסופו של דבר לקרב את היישוב הזה אלינו או להרחיק כמה שיותר    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - את השירותים

החלק השני של ההסכם הזה. זה בעזרת השם שהם יתנו לנו את השטחים מהצד הזה    מוטי דהן ]גזבר[:

 - ומהצד הזה 

קודם כל, הם מחזיקים בשטחים האלה לא בצורה חוקית, אז הם לא צריכים    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - לתת לנו משהו שהם מחזיקים בו באופן לא חוקי. זה לא קשור

 - אחרי שיקום יישוב הקבע, הבעיה הזאת  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - זה לא משנה. אין להם תביעת בעלות על הקרקע. בסדר, אבל זה  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - הזה הפרויקטהוא מנהל את  מוטי דהן ]גזבר[:

את יודעת המדינה מדברת כבר כל כך הרבה פעמים, יש צווי פינוי, בג״ץ החליט    משה פרץ ]חבר מועצה[:

 - ואף אחד לא עושה מעשה 

 - אבל אתה כרשות, אתה מחבר עוד יותר את היחסים  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

נילי, לא. מי שתקוע עם הבעיות האלה, זה אנחנו. המקבצים סביבנו כבר סוגרים    משה פרץ ]חבר מועצה[:

 מכל הכיוונים. אז מה עושים? לא עושים? 

אין שום בעיה, אבל בדיוק בגלל זה אני אומרת. יש להם מועצה, הם תחת מועצה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - אזורית, למה אנחנו לא מעבירים את הכסף הזה למועצה 

כי זאת הייתה החלטת הממשלה. הכסף הזה עובר דרכינו ואנחנו נבצע אותו.    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ? נילי, את מתנגדת או נמנעת? 1199אני ברשותכם מעבירה את זה להצבעה. מי בעד אישור תב״ר מספר 
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 נמנעת.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 כל היתר בעד.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

  –₪. מקור תקציב    3,000,000  –", סכום התב"ר  פארק האגם  –  שבילי אופניים"  1200תב"ר  [    2]  

 ₪  600,000 –היטלי השבחה  –₪, מקור תקציב  2,400,000 –משרד התיירות 

, שבילי אופניים, פארק האגם. קיבלנו בשעה טובה ומוצלחת.  1200תב״ר מספר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

הוא    לשמחתנו זכינו בקול קורא של משרד התיירות. זאת לא פעם ראשונה שאנחנו זוכים בקול קורא הזה.  

הותאם לתוכנית שנקראת שבילי אופניים שסמוכים כרגע בפוליגון לפארק האגם, אנחנו מדברים על סך הכל  

אלף שקלים שיוצאים מתוך קרן היטלי    600-באמת ש  מחויביםמיליון שקלים משום שאנחנו    3תב״ר של  

מיליון שקלים. שאלות? מי בעד?   3ההשבחה שלנו. זה בסך הכל מביא אותנו לתקציב כמו שאמרנו כולל של 

 פה אחד. 

 

 

 –₪. מקור תקציב    2,350,000", סכום התב"ר  עבודות פיתוח מוזיאון חוצות"  –  1198תב"ר  [    3]  

העברה מתב"ר    –₪. מקור תקציב    ₪200,000. סכום ההגדלה    2,350,000  –קרן קיימת לישראל  

₪. )התב"ר הוגדל מהתקציב   2,550,000 –₪. סה"כ תב"ר לאחר ההגלה   200,000כספי מנהל  951

 (951שעבר מהקטנה של תב"ר  

, עבודות פיתוח מוזיאון חוצות, זה אותם מוזיאון  1198אנחנו מגדילים את תב״ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

כשהמקור    2.350מייסדים, מה שאתם מכירים אותו בשמו היותר פופולרי. סכום התב״ר המקורי עמד על  

התקציבי לו הגיע מקרן קיימת לישראל, בעצם בתמורה שאנחנו קיבלנו דרך קק״ל אוסטרליה ועברה דרך  

אלף שקלים. המקור התקציבי לאותו תב״ר הוא    200- ימת לישראל. אנחנו מגדילים את התב״ר הזה בקרן קי 

מיליון שקלים. מי    2,550,000-, זה טקסי מנהל שהיו שם, אנחנו בעצם מביאים את התב״ר הזה ל951תב״ר  

 בעד? אישור התב״ר? 

 החלטה 
  –"הקמת מבנים יבילים", סכום התב"ר  1199תב"ר מס' תב"ר  המועצה מאשרת את  מליאת

 .₪  1,000,000משרד הפנים  –₪. מקור תקציב   1,000,000
 אושר ברוב קולות.

 החלטה 
  3,000,000 –האגם", סכום התב"ר פארק  –"שבילי אופניים  1200תב"ר  המועצה מאשרת את  מליאת

 ₪.  600,000 – היטלי השבחה  –₪, מקור תקציב  2,400,000 –משרד התיירות  –₪. מקור תקציב 
 אושר פה אחד. 
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 הזה?   מנהלאפשר להבין מה זה הכספי    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 , הייעוד המקורי שלו, מה הוא היה, מוטי? 951תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 בניית מעונות יום באלי כהן.  מוטי דהן ]גזבר[:

אז בעצם אנחנו מקטינים את התב״ר הבא שזה בניית מעונות יום באלי כהן כדי    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - להקים מוזיאון המייסדים

 אנחנו משלימים את הפרויקט הזה.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 מיליון?  2.5-איך תקצבנו את זה ב  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 לא הבנתי את השאלה, סליחה.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - איך בעצם, איך אתם מקבלים החלטה לתקצב  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - לפי עלויות בפועל, נילי, אנחנו מקבלים תוכניות   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - אז לא ידענו את זה מראש שזה  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

זה בדיוק מה שקורה בפרויקטים. אגב, זה לא הפרויקט הראשון שאתם תכף    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

תפגשו, זה במליאה הבאה בעוד פרויקטים. אנחנו מתחילים פרויקט, יש עלויות בלתי צפויות שעולות על  

 -האומדנים הראשונים שניתנו ואנחנו צריכים תוך כדי או 

 מה זה המעונות יום האלה באלי כהן?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - אני תכף אסביר את זה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לא, כי זה קשור אחד לשני.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 אין בעיה, אני אסביר.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 התוכניות יום כדי להגדיל את המוזיאון.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

אז אני אסביר. אנחנו במעונות יום אלי כהן לטובת תכנון שקיבלנו אותו. בסדר?    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אנחנו שמנו כסף שרשות מקרקעי ישראל, כהתחלה, הגשנו קול קורא, קיבלנו כסף ממשרד הכלכלה, סיימנו  

לי  לתכלל את מה שנקרא מעונות יום אלי כהן, אנחנו ברמת היתר בניה ועכשיו אנחנו מחכים. אגב, יש לי או 

 - איזו בשורה טובה בעניין הזה. אנחנו מחכים לתקצוב של בניית המעון
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 אז למעשה לא היה צריך את כל הכסף מלכתחילה?   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מאוד ישן, שמנו אותו  - לא, לא ידענו כמה יעלה התכנון. שמנו, זה תב״ר מאוד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לפני ארבע שנים

 לא, אבל כרגע התכנון כבר בוצע?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - סיימנו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 ולא נדרש שום כסף לטובת התכנון, מוטי?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - התכנון לא סיימנו, יש לנו יותר בנייה בפועל   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

רגע, רגע. אני אסביר. התחלנו את התכנון עם חצי מיליון שקל של המינהל. תוך   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אלף, רק שנותר כרגע עודף בתב״ר הזה מבחינת    326כדי ובמהלך התכנון קיבלנו ממשרד העבודה והרווחה  

 - תכנון. אין עדיין תקציב לביצוע. כשיהיה תקציב לביצוע

 אבל את התכנון סיימנו?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 ? נילי? 1198כן, יש לנו היתר בנייה. טוב, אז חברים, מי בעד הגדלת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 נמנעת.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 נילי נמנעת.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

₪. מקור תקציב   826,667", סכום התב"ר  בניית מעונות יום באלי כהן"  –  951תב"ר  [ הקטנת    4]  

₪. סכום   326,667-משרד העבודה והרווחה    –₪. מקור תקציב    500,000  –מנהל מקרקעי ישראל    –

 ₪. ₪626,667. סה"כ תב"ר לאחר הקטנה   200,000 –ההקטנה 

  826,660, בניית מעונות יום באלי כהן. סכום התב״ר עמד על 951הקטנת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

  326,667אלף שקלים, משרד העבודה והרווחה שם    500אלף שקל. המקור התקציבי מנהל מקרקעי ישראל,  

 . מי בעד?626,687-אלף, מגיעים ל  200- שקלים, מקטינים ב

 החלטה 
"עבודות פיתוח מוזיאון חוצות", סכום התב"ר   – 1198תב"ר הגדלת  המועצה מאשרת את  מליאת

₪. מקור   ₪200,000. סכום ההגדלה  2,350,000  –קרן קיימת לישראל  –₪. מקור תקציב   2,350,000
₪.   2,550,000 – ₪. סה"כ תב"ר לאחר ההגלה  200,000כספי מנהל   951העברה מתב"ר  –תקציב 

 (. 951תב"ר )התב"ר הוגדל מהתקציב שעבר מהקטנה של 
 אושר ברוב קולות.
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שנייה. שאלה. בסופו של דבר כשנגיד משרד העבודה והרווחה החליט לתת יותר    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 כסף. הוא נתן מסיבה מסוימת יותר כסף. 

לא, הוא לא נתן יותר כסף הוא נתן בדיוק מה שהוא היה צריך לתת, את הכסף   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לתכנון. 

 - אלף שקל שסיימנו 500לא, שנייה. את אמרת שקיבלנו    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 לא, אנחנו ייעדנו.  מוטי דהן ]גזבר[:

 ייעדנו ואז התווסף עוד כסף של משרד העבודה והרווחה.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

]גזבר[: בעודף, קיבלנו    מוטי דהן  אלף, הכסף    326אחרי שקיבלנו ממשרד העבודה, דרך אגב, בחוסר לא 

הגמיש, אפשר לנייד אותו לצרכים אחרים. אנחנו עושים את זה בהרבה פרויקטים כדי לקדם אותם לפני  

 תיעוד במשרדי הממשלה. 

 . 4נמנעת, עכשיו  3גם נמנעת, נילי? לא,   4רגע, סעיף  ]מנכ״ל המועצה[: ורוזילישמעון 

 ? 951מי בעד הקטנת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אני נמנעת.   מועצה[:נילי אהרון ]חברת 

 נילי נמנעת, כל היתר בעד.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

)ע"פ שער יציג   מיליון דולר אוסטרלי  1הודעה בדבר תרומה על ידי קק״ל אוסטרליה על סך    [  5]  

 ₪, לכל דולר אוסטרלי( עבור הקמת מוזיאון המייסדים.  2.38

מיליון דולר אוסטרלי.    1הודעה בדבר תרומה על ידי קק״ל אוסטרליה על סך    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

שאנחנו מקווים שהוא יעלה. הוא כל יום קצת עולה ואנחנו עוקבים אחריו. עבור    2.38על פי שער יציב של  

הקמת מוזיאון המייסדים, דיברנו על זה קודם, בתב״ר הקודם. צרפנו את הפרוטוקול של ועדת תרומות,  

 על זה הצבעה. אני רגע עוברת לתוספות. אני צריכה לסגור מליאה? אין 

 לא, את באותה מליאה. אמונה ]יועמ״ש[:-כרמית אהרון

 החלטה 
"בניית מעונות יום באלי כהן", סכום התב"ר   – 951תב"ר הקטנת  המועצה מאשרת את  מליאת

משרד העבודה   –₪. מקור תקציב  500,000  –מנהל מקרקעי ישראל   –₪. מקור תקציב  826,667
 ₪. ₪626,667. סה"כ תב"ר לאחר הקטנה  200,000 –₪. סכום ההקטנה  326,667-והרווחה  

 אושר ברוב קולות.
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נופי סביבתי במתחם    633,600על תרומה ע"ס  הודעה    [   6]   עבור שיפוץ  ₪ תרומת קק"ל קנדה 

 תעסוקת נשים בירוחם 

קנדה, קק״ל קנדה, לטובת שיפוץ    -חברים, אנחנו גייסנו עוד תרומה. הפעם מג׳נס  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - סך הכל התרומה עומדת כיום, כי עוד הפעם, השיעור הקנדי גם הוא shework-סביבתי במתחת של ה -נופי

 מה הולך להיות שם?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

שנייה, אני אקריא את הנוסח ואז אני אתן לכם לשאול את כל השאלות. הודעת   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

סך   על  מיום  -שקלים, תרומת קק״ל  636,600תרומה  ועדת תרומות  לפרוטוקול  .  27.3.2023קנדה. מצורף 

למרץ. מתי זה היה שבו הצענו לגופים שרוצים    31-אנחנו כרגע נמצאים בהליך שלדעתי נסגר אתמול או ב

ובדים להשכיר את המבנה הזה. שמנו שם קריטריונים מאוד קשיחים מבחינת כמות עובדים ושכר.  להעסיק ע

אפשר לראות את הנוהל של זה גם באתר המועצה וגם באתר החברה הכלכלית. המבנה הזה מיועד, כמו  

ב גם  שלו  הייעוד  זה  נשים,  לתעסוקת  המתכונת    shework-תמיד  הייתה  פעל.  שזאת  הוא  שבה  הקודמת 

ואנחנו ביקשנו מהם כסף כדי לעשות פיתוח סביבתי של הדבר הזה. אחרי שסיימנו את השיפוץ הפנימי, אז  

 - שימו לב

 שנייה. אני באמת רוצה להבין את ההיגיון.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 כן.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - הוצאנו משם אנשים שעבדו, כדי  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 זה הפרויקט שלהם.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - שם לפחות עד עכשיו רלהישא אוקיי, אבל יכלו היו   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - שלהם היה שנה וחצי, הם אפילו קיבלו אורכה פרויקטלא, זה   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אין בעיה, אבל עכשיו המקום ריק.  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

למרץ ושמישהו אמור לזכות    31-בדיוק. סיימתי לספר עכשיו שיש נוהל שנגמר ב  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 בו ואז יכנסו חדשים. 

 .רבספטמבאוקיי, אבל הם יתחילו   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - בדצמבר, אחרי שקיבלו אורכה 31- לא, הם לא יצאו בספטמבר, הם יצאו ב  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אז לא היה אפשר להאריך להם בעוד שלושה חודשים?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:
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 - לא, כי הפרויקט הסתיים. היה זמן קצוב שהגדרנו  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - אבל בסוף זה החלטה שלנו  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - לא, זה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 החלטה של המועצה.   אהרון ]חברת מועצה[:נילי 

 אני אסביר.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אבל אפשר להאריך חוזה.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 הם קיבלו אורכה בשלושה חודשים.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אפשר היה להאריך עוד קצת.  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - לא, אי אפשר היה, זה לא היה מתאים כי הם לא עמדו ביעדים של הפרויקט  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אז שלושה חודשים היה עדיף להשאיר את המקום ריק במקום לתת להם להיות    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 שם עוד שלושה חודשים. 

 - כל אחת מהן קיבלה פתרון, כל אחת מהן מסודרת  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מה זה משנה? אבל יצאנו בכל תרועה על זה שנפתח מקום מצוין, אז עוד שלושה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - חודשים לא היה

 - נכון והבטחנו מאוד פרויקט  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - מצוין  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - אי אפשר להאריך כי עוד הפעם. זה לא סתם, זה לא אחסניה  זה פרויקט חברתי  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - המבנה היה ריק, טל חודשיםאין בעיה, אבל שלושה   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - ממש לא  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 -היה אפשר להשאיר אותן שם  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - הסברתי לך שאי אפשר היה להשאיר, אני מבינה שאת רוצה לחזור על זה   טל אוחנה ]ראש המועצה[:
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 - יש מישהי שנוסעת למדרשת בן גוריון   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 מאוד מצליחה שם. -ומאוד טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 מה זה משנה אבל?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 מאוד מצליחה שם.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

יצאת בכל תרועה על הדבר הזה, זה היה מבורך מספר חודשים, שנה. שלושה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 ? ןההיגיוחודשים עדיף להשאיר את המקום ריק ולא לתת להם עוד שלושה חודשים. מה 

אני מסביר לך שזה לא פרויקט של שכירות. היה שם פרויקט חברתי עם מדדים   טל אוחנה ]ראש המועצה[: 

 - מאוד ברורים. הם הסתיימו וזהו, יצאנו לתהליך. זה בדיוק מה-מאוד

 אבל המקום היה ריק שלושה חודשים.  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 זה לא ישנה את עמדתי.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - נילי, ליל הסדר זה לילה שהולכים לפי הסדר. אפשר לתפוס ארבע כוסות ולשתות  משה פרץ ]חבר מועצה[:

 מה הקשר? זה לא קשור.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

   מדברים ביחד, לא ברור.* 

 - הודיעו על זה שנה וחצי פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 - חברים  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

זה לא הגיוני להשאיר את המקום ריק שלושה חודשים סתם כי החלטנו, שלושה    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 - חודשים

 -, כי את לא מבינה את המהות של הפרויקט -סגירת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מה זה קשור למהות של הפרויקט? אוקיי, אז המהות של הפרויקט. המהות של   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

חודשים   שלושה  למה  אז  מצוין.  כותרות,  כמה  לעשות  כדי  חודשים  כמה  בשביל  טובה  הייתה  הפרויקט 

 להשאיר את זה ריק? למה להשאיר את זה ריק? 

 - לא כולה, זה שנה וחצי. לא הייתה שום כותרת  אוחנה ]ראש המועצה[:טל 

 - אין בעיה, למה שלושה חודשים  נילי אהרון ]חברת מועצה[:
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שאני מאחלת לך מתישהו בחיים שתזכי    אינטנסיבית מאוד  -היא לנו עבודה מאוד  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - 1175לעשות. מרכז פנאי וספורט לנוער, סגירת תב״ר 

תתבגרי עם העקיצות שלך קצת. תהיי עניינית. אני שואלת למה שלושה חודשים    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 המקום הזה היה ריק? למה? 

 ₪ 2,165,000"קאנטרי קלאב" על סך  סגירת תב"ר – 1175תב"ר [  7] 

כי    1175שקלים, אנחנו סוגרים את התב״ר    2,165,000חברים, סכום התב״ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

פתחנו במליאה הטלפונית תב״ר חדש, אז אתם מכירים את זה. אתם מכירים גם את ההסבר. זכינו בשעה  

 - מיליון שקלים והפיס דרש מאיתנו לפתוח תב״ר אחד שמאפשר לנו 25-טובה ומוצלחת ב

 יש מליאה לקהל הרחב. תפתחו את הדלת.  תושב:

 א׳, זה נכון, גם לי לא פתחו את הדלת.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 ? נילי, מה עמדתך? 1175חברים, מי בעד? סגירת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 נמנעת.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 קלאב. -של הקאנטרי 1175נילי נמנעת מסגירת תב״ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

₪, מקור תקציבי משרד    50,000  –  2022"סיוע במוכנות לחירום ברעידת אדמה  "  –  1203תב"ר  [    8]  

 הפנים

. המקור  2022, סיוע במוכנות לחירום ברעידת אדמה  1203אנחנו בפתיחת תב״ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אלף שקלים, סך הכל, זה בעצם סכום התב״ר. למה הולך    50התקציבי הוא משרד הפנים והוא עומד על  

 הכסף? לרכישת גורר תאורה פלוס גנרטור למצבי חירום. מי בעד? 

 מה, מה, מה? מוטי?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 זה רכישת גופי תאורה לירום.  מוטי דהן ]גזבר[:

 מה זה גורר?   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 החלטה 
  .₪ 2,165,000קאנטרי קלאב על סך  1175סגירת תב"ר  המועצה מאשרת את  מליאת

 אושר ברוב קולות.
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 - גורר תאורה זה מוטי דהן ]גזבר[:

 מתקן כזה שגורר את התאורה.  משה פרץ ]חבר מועצה[:

 זה לחירום. מוטי דהן ]גזבר[:

 אוקיי.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 מי בעד? פה אחד.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 ₪  150,000" על סך שיפוץ מקלטים" – 1202תב"ר [  9] 

אלף שקלים,    150, שיפוץ מקלטים. סכום התב״ר עומד על  1202פתיחת תב״ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - מקור התקציב

 - את זה אני לא מאשרת לעלות. אני מבקשת שזה יהיה   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 את אישרת בהתחלה.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לא, את מאשרת כל תב״ר בנפרד. את לא מאשרת אותם ביחד, להעלות  נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 לא הייתי בהתחלה כשדיברת. זה עכשיו התוספות?  אמונה ]יועמ״ש[:-כרמית אהרון

 כן. את מעלה כל אחד בנפרד, את זה אני לא מאשרת להעלות.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 למה לא?  מוטי דהן ]גזבר[:

אני אגיד לך למה. כי אני רוצה ללמוד את זה כי אתה יודע שכל נושא המקלטים,    נילי אהרון ]חברת מועצה[:

הרבה פעמים יש תלונות על זה שהמקלטים לא מתוחזקים. אני רוצה לדעת רשימה של איזה מקלטים אתם  

 יודעים שהם לא מתוחזקים ואני רוצה לדעת לאן זה מיועד.

עובר    1202אין בעיה. זה יעבור למליאה הבאה. קיבלנו את טענתך. אז תב״ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 למליאה הבאה. זהו, נכון? לא שכחתי כלום? 

 החלטה 
על סך   2022סיוע במוכנות לחירום ברעידת אדמה   – 1203פתיחת תב"ר  המועצה מאשרת את  מליאת

   מקור תקציבי משרד הפנים. .₪ 50,000
 אושר פה אחד. 
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 להתראות.   נילי אהרון ]חברת מועצה[:

 מן המניין. חג פסח כשר ושמח.  3סוגרת מליאה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 החלטה 
  150,000על סך   1202הבקשה של חברת המועצה נילי אהרון, לדון בתב"ר  המועצה מאשרת את  מליאת

   במליאת המועצה הבאה. ₪ 
 


